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Abstract (en)
For piecing a yarn on an open-end spinning machine (1), the yarn (10, 30) is fed back to the spinning machine (1) via a common feedback path
either from the bobbin, onto which it was previously wound during the spinning operation, or from a special piecing bobbin (3). Both the piecing yarn
(30) drawn off from the piecing bobbin (1) and the yarn (10) drawn off from the bobbin are, after piecing has been carried out, first subjected at the
start of this common feedback path to the effect of a controllable draw-off and are guided away. The yarn supplied by the spinning machine (1) is
subjected to the effect of the normal spinning draw-off only after the full drawing-off speed is reached and is transferred to an empty tube located in
the spooling device (13), the excess yarn portion together with the leader being severed and conveyed away. For supplying the piecing yarn (30) to
a feedback device (20), there is a supply device (5) with a pair of auxiliary rollers (52), of which one roller (520) can be advanced as a driving roller
(24) to the bobbin lifted off from the spooling roller (130) and can be driven by means of a controllable drive (404). <IMAGE>

Abstract (de)
Zum Anspinnen an einer Offenend-Spinnvorrichtung (1) wird ein Faden (10, 30) entweder von der Spule, auf die er zuvor beim Spinnvorgang
aufgewickelt wurde, oder von einer speziellen Anspinnspule (3) aus über einen gemeinsamen Rücklieferweg an die Spinnvorrichtung (1)
zurückgeliefert. Sowohl der von der Anspinnspule (1) abgezogene Anspinnfaden (30) als auch der von der Spule abgezogene Faden (10) wird
nach erfolgtem Ansetzen zunächst am Anfang dieses gemeinsamen Rücklieferweges der Wirkung eines steuerbaren Abzuges unterworfen und
abgeführt. Der von der Spinnvorrichtung (1) nachgelieferte Faden wird erst nach Erreichen der vollen Abzugsgeschwindigkeit der Wirkung des
normalen Spinnabzuges unterworfen und an eine sich in der Spulvorrichtung (13) befindliche Leerhülse übergeben, wobei der überschüssige
Fadenabschnitt mit dem Ansetzer abgetrennt und abgeführt wird. Zur Zuführung des Anspinnfadens (30) an eine Rückliefervorrichtung (20) ist eine
Zuführvorrichtung (5) mit einem Hilfswalzenpaar (52) vorgesehen, von welchem eine Walze (520) der von der Spulwalze (130) abgehobenen Spule
als Antriebsrolle (24) zustellbar und mit Hilfe eines steuerbaren Antriebes (404) antreibbar ist.
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